
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
 
Zápis č.  5/2022 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 21. 6. 2022 
 
Přítomni :       př. Kamberský, Klejna,  Gojdášová, Jezdinská,  Kábrtová, Ficner,              
                      Jebavý 
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO ČZS př. Kamberský 
 
Výborem ZO byly projednány tyto záležitosti  : 
 
- předseda ZO provedl kontrolu zápisu z výborové schůze 4/2022 ze dne 26. 5. 

2022  
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy ZO o provedené instalaci kamery u 
hlavní brány do zahrádkářské kolonie. V souvislosti s instalací kamery byla 
provedena obnova elektrické skříně náhradním zdrojem. Bylo konstatováno, že 
byla kamerou identifikována osoba ze zahrádkářské kolonie, která uložila pytle 
s odpadem za kontejner. Dotyčná osoba byla vyzvána k odstranění tohoto 
odpadu. Výbor ZO upozorňuje, že tímto způsobem bude, ve spolupráci 
s městskou policií, v takovýchto případech postupovat.   

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové o jednání se zástupci firmy 

Transport-servis o výměně velkokapacitního kontejneru.  Na základě žádostí 
členů ZO byl požadován velkokapacitní kontejner s bočním vyklápěním. Pro 
letošní sezonu má firma kapacitu vyčerpanou a nemohou nám v letošním roce 
vyhovět. Kontejner, který je umístěn u hlavní brány do zahrádkářské kolonie je 
k dispozici pro celou zahrádkářskou osadu. 

 
- výborem ZO byla diskutována otázka odpracování povinných brigádnických hodin 

členy zahrádkářské kolonie (schváleno delegáty na konferenci ZO ČZS 26. 4. 
2022) – jednalo by se např. o oplechování střechy u přístřešku u HB, pokrytí 
společných WC lepenkou, oprava části střechy HB, zprovoznění kuchyňské linky 
v HB, úprava terénu u hlavní brány, výměna části plotu u hlavní brány, šachty na 
hlavní uzávěry vody v zahrádkářské kolonii apod. Předsedové osad nahlásí počty 
brigádníků předsedovi ZO. Na základě počtu přihlášených brigádníků bude určen 
rozsah prací a vypsány termíny brigád 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př.  Gojdášové o objednaném vyvezení 

septiku u firmy VaK Trutnov 
 

- předsedkyně osady A2 předložila vypracovaný přehled rozvodů vody na osadě 
A2 

 
 
 



- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Jebavého o možnosti odpracování 
brigádnických hodin na osadě C – sekání trávy pod lesem a na hlavní cestě 
v osadě. Sekačka je k dispozici př. Jebavého, Upozornil, že sekačku je třeba,  po  
použití,  vrátit očištěnou 

 
- výbor ZO bere  na vědomí informaci předsedy ZO o sběru šrotu, který se 

uskutečnil 18. 6. 2022 za účasti př. Kamberského, Bartoníčka a Kincla, kterým 
patří poděkování. Při této příležitosti předseda ZO upozornil, že se jedná o sběr 
kovového odpadu a ne odpadu, který patří do sběrného dvora (např. lednice, 
apod.). Na odvoz šrotu je objednaná firma 

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nového člena – Pavel Tomek – p.č. 110/A2 
 
- výbor ZO souhlasí s rekonstrukcí  - kůlny – př.  Věra Kulmanová – p.č. 183/A2, a 

chaty – př. Jan Kábrt – p.č. 139/A2 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady B o možnosti využití 
multikáry člena osady B. Uvedl, že odvoz pletiva a drátu na opravu plotu a odvoz 
drtě na opravu cesty na osadě B si zajistí sami 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové, že budou prostřednictvím 

Ústřední rady ČZS odeslány aktualizované registrační listy k založení do 
spolkového rejstříku 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové o jednání rady Územního 

sdružení Trutnov, které se konalo 15. 6. 2022 
 
 
 
 

 
Příští schůze výboru ZO bude v letních měsících svolána dle potřeby 

 
 
 
 
 
 
                                                                                         Kamberský Jan  v.r.  
                                                                                         předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 
Zapsala : Miroslava Jezdinská 
 
http:/zahradkari-zokryblice.webz.cz   
 
                                                                   


